

香港中文大學伍宜孫書院 WU YEE SUN COLLEGE THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG

敬啟者:

## 伍宜孫書院第七屆畢業典禮

伍宜孫書院謹定於 2022 年 11 月 24 日(星期四) 下午 12 時 30 分假香港中文大學 逸夫書院大講堂舉行第七屆畢業典禮。在此再次恭賀同學們順利畢業,我衷心希望你 們回來一同出席書院的畢業典禮。當日活動如下:

 時間
 活動
 場地

 中午 12 時正
 登記
 逸夫書院大講堂前廳

 中午 12 時 30 分
 伍宜孫書院第七屆畢業典禮
 逸夫書院大講堂

 下午 2 時 15 分
 畢業班團體照
 伍宜孫書院中央庭園

 下午 2 時 30 分
 午餐
 伍宜孫書院學生飯堂

每位畢業同學可邀請 2 位親友蒞臨觀禮。請於 2022 年 9 月 30 日 (星期五)前登入香港中文大學畢業典禮網頁 <a href="http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong">http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong</a> 登記出席人數、畢業袍租用及其他資料等,以便安排。入場券將於典禮舉行前兩星期郵寄予已報名之畢業生。

如有任何查詢,請致電 3943 9773 或電郵至 reginacheung@cuhk.edu.hk 與張小姐聯絡。

此致

二零二二年畢業班同學

香港中文大學伍宜孫書院院長

陳德章教授 謹啟

二零二二年九月二日





2 September 2022

Dear Graduates,

## The 7th Graduation Ceremony of Wu Yee Sun College

I am pleased to inform you that the 7<sup>th</sup> Graduation Ceremony of Wu Yee Sun College will be held on Thursday, 24 November 2022 from 12:30 pm at Lecture Theatre, Shaw College in The Chinese University of Hong Kong. I would like to congratulate you on your success and extend to you a warm invitation to the ceremony. Programme of the day is as follows:

<u>Time</u>	Activity	Venue
12:00 noon	Registration	Foyer Area outside Shaw College Lecture Theatre
12:30 pm	Wu Yee Sun College Graduation Ceremony	Lecture Theatre Shaw College
2:15 pm	Group Photo for Class of 2022	Central Courtyard Wu Yee Sun College
2:30 pm	Lunch	Student Canteen Wu Yee Sun College

Each graduate is welcome to invite 2 guests to attend the ceremony. Please register online via <a href="http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong">http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong</a> to confirm your attendance and gown rental by 30 September 2022 (Friday). Guest tickets will be sent to registered graduates by postage two weeks before the ceremony.

Should you have any enquiries, please feel free to contact my colleague Miss Regina Cheung at 3943 9773 or email to reginacheung@cuhk.edu.hk.

We look forward to seeing you at the Graduation Ceremony 2022.

Yours sincerely,

Anthony T.C. Chan Master

Wu Yee Sun College

